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Zápis ze schůzky 16.10.2023 
 
Přítomní: viz presenční listina 
Omluveni: předseda spolku z důvodu nemoci 
 
Schůzku svolal předseda spolku za účelem domluvy Zahradní slavnosti 

 Spolek se zavázal nakoupit skládací stoly a židle, které by se používali na kavárničky + Zahradní 
slavnosti + další akce 

 Dar rodičů – zůstává stejný jako loni 150 Kč na žáka, 100 Kč na každé další dítě. SRPŠ připraví text, 
škola rozdá rodičům 

 Promyslet nějakou kulturní akci, na kterou by SRPŠ jednou za druhý stupeň přispělo – učitelé 
druhého stupně pošlou návrh. Probrat s žákovským parlamentem – o co by byl zájem. 

 Budget, který mají jednotlivé třídy  jednou za stupeň se navyšuje o 1000 Kč – na 4000 Kč na třídu. 

 SRPŠ podá minimálně 2 žádosti na dotaci od Města – obě Zahradní slavnosti. Učitelé devátých tříd se 
domluví na tom, na co by dotace chtěli použít. (Lenka Řebíčková + Jindra Matoušová). 
Prozkoumat možnosti dalších dotací. 

 Kavárnička v listopadu 14.11.2023 – Matoušova třída. Pomoc s kavárničkou – Ivan Šrek + Petr 
Bednář. Třídní schůzky budou pouze 2x ročně – kavárničky by měli pouze 5. třídy. 

 Sběr papíru – 6. + 7. 11.2023 
 
Zapsala: Lenka Brennan 
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Zápis ze schůzky 04.09.2023 
 
Přítomní: Předseda, místopředseda a pokladník 
Schůzku svolal předseda spolku za účelem domluvy Zahradní slavnosti 

 Termín Zahradní slavnosti - 14.9. od 14:30 h 

 Náplň - Odpoledne s žongléři. @Peťka domluví žongléře 

 @Lenka – koupí keř Muchovníku, nakoupí občerstvení (kávu, kelímky, cukr, …) 

 @Petka – připraví plakátek a pošle do školy na tisk, zařídí pípu + french pressy, … 

 @Vláďa - oslovit ředitele, dohodnout termín, oslovit rodiče prvňáčků + srpš členy ohledně upečení 
občerstvení; zařídí limonádu (50L – malinovka) 

 @Lenka: Plackovacka s logem - pro všechny! – plackovačku má Muzeum – nechat si poslat Logo na 
Merge. 

 @Lenka, Peťka, Vláďa – promyslet dárek pro prvňáčky v ceně do 150 Kč/os 
 
 
Dále se domluvil první termín schůzky celého SRPŠ - 16.10. na Lukách - od 16 h (kde bude potřeba se 
domluvit na daru pro SRPŠ, další akce, kavárničky, …). @Vláďa pošle email na všechny členy SRPŠ + učitele 
na konci září 
 
 
Zapsala: Lenka Brennan 
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Zápis ze schůzky 04.09.2023 
 
Přítomní: Předseda, místopředseda a pokladník 
Schůzku svolal předseda spolku za účelem domluvy Zahradní slavnosti 

 Termín Zahradní slavnosti - 14.9. od 14:30 h 

 Náplň - Odpoledne s žongléři. @Peťka domluví žongléře 

 @Lenka – koupí keř Muchovníku, nakoupí občerstvení (kávu, kelímky, cukr, …) 

 @Petka – připraví plakátek a pošle do školy na tisk, zařídí pípu + french pressy, … 

 @Vláďa - oslovit ředitele, dohodnout termín, oslovit rodiče prvňáčků + srpš členy ohledně upečení 
občerstvení; zařídí limonádu (50L – malinovka) 

 @Lenka: Plackovacka s logem - pro všechny! – plackovačku má Muzeum – nechat si poslat Logo na 
Merge. 

 @Lenka, Peťka, Vláďa – promyslet dárek pro prvňáčky v ceně do 150 Kč/os 
 
 
Dále se domluvil první termín schůzky celého SRPŠ - 16.10. na Lukách - od 16 h (kde bude potřeba se 
domluvit na daru pro SRPŠ, další akce, kavárničky, …). @Vláďa pošle email na všechny členy SRPŠ + učitele 
na konci září 
 
 
Zapsala: Lenka Brennan 
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Zápis ze setkání  
19. 1. 2023 od 16 hodin, ZŠ Na Lukách, Polička  
Přítomni: viz prezenční listina 
 
 

  Hospodářka spolku a předseda spolku přivítali účastníky spolku.  
 

Kontakty  
Předseda Vladimír Žitný T: 775 342 739 
Místopředsedkyně Petra Jílková: 731 462 824  
Hospodářka Lenka Brennan: 737 964 913 
 

1) Vedení spolku představilo aktivaci spolku a s tím i změnu stanov. Včetně změny bankovního účtu, 
který je nyní u Moneta Money Bank.  Č. účtu: 256340973/0600. 

2) Dary – spolek si je vědom zatížení pedagogů a jejich vytížení s výběrem finančních darů pro spolek. 
Do budoucna se bude snažit celou agendu zjednodušit. V příštím školním roce se počítá s výběrem 
darů v říjnu/listopadu 2023. Pedagogům děkujeme za spolupráci.  

 
3) Přerozdělování financí spolku  

Hospodářka představila, jak se přerozdělovali finance v minulosti, po debatě ke každému bodu, se 
pak rozhodlo, jak budou nadále finance rozdělovány.  

 

Odměny pro třídy na konci školního roku 30 Kč/žáka 

Den dětí / sportovní soutěže – sladkosti 3 000 Kč 

Vánoční / Velikonoční dílny 2000 Kč/dílna 

Odměna za první vysvědčení  50 Kč/žáka 

Soutěže – startovné/cestovné   

Jednou za 5 let/1. stupeň, jednou za 4 roky/2. stupeň  
- příspěvek na výlet, vstupné, pomůcky aj. 3 000 Kč 

 
4) Kavárna – probíhá vždy při třídních schůzkách  

Padla shoda na přerozdělování výdělku z kavárny. 50% pořádající třída a 50% spolek.  
Spolek hradí provozní náklady a zajišťuje kávovar, kelímky, kávu, čaj, …. Vždy s předstihem 
informuje třídní učitelku, která poprosí rodiče, aby napekli cukroví, buchty aj. a osloví alespoň 2 
rodiče, kteří by v kavárně po dobu konání s dětmi zůstali.  
 
Plán na dalších kaváren:  
Jaro 2023–4.A 
Podzim 2023–5.B 
Zima 2024–4.A 
Jaro 2024–4.B 
 
Lenka Hřebíčková navrhla, aby občerstvení z kavárny bylo připravené pro pedagogy na stolech na 
pedagogické radě, která předchází třídním schůzkám.  
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Židle před třídu: dále padl návrh, aby děti po skončení vyučování daly na chodbu před třídu pár 
 (6–10) židlí, na které si čekající rodiče budou moci sednout.  

 
 

5) Žádosti o finanční příspěvek, město Polička – vypracuje Petra jílková a Lenka Brennan 
Zúčastnění se domluvili, o jaké příspěvky spolek zažádá. Milan Matouš upozornil, že spolek může 
žádat o více financí něž v minulosti. Předběžně bude spolek žádat na tyto akce: 
Zahradní slavnost – pořádá Spolek 
Zahradní slavnost na druhou – pořádají třídní učitelé devátých tříd. 
 

6) Finanční příspěvek na dopravu žáků, kteří se probojovali do finálového turnaje východočeské 
divize. Dopravu dojednala paní učitelka Nyklová v částce 5000 Kč.  
Příspěvek byl jednoznačně schválen všemi zúčastněnými. 
 

7) Školská rada – spolek i školská rada by měli více komunikovat. Petra Jílková osloví Marii Kučerovou 
a domluví se na setkání za účelem navázání spolupráce.  

 
8) Petra Jílková domluví setkání s třídními pedagogy 9.tříd, aby společně domluvili, jak bude sepsána 

žádost o finanční příspěvek na město Poličku.  
 

9) Ivan Šrek přišel s prosbou, aby se spolek zajímal o dojíždění dětí ze Stříteže. Jedná se především o 
odjezd ranního autobusu, který je v Poličce příliš brzy.  Slova se ujala členka školské rady a navrhla, 
aby se věc řešila na půdě rady.  
 

10) V průběhu jednání se mluvilo i o dalších možnostech získávání financí – můžeme oslovit rodiče, 
sponzory, ale hovořilo se i o pořádání plesu …Sponzorské dary nemusí být finančního charakteru.  
 

11)  Větrání ve třídách – předseda spolku vznesl požadavek několika rodičů a sice zvýšit větrání ve 
třídách.  
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Zápis z výroční schůze Spolku rodičů ZŠ na Lukách Polička ze dne 9. 11. 2022 v Poličce 

 

Přítomni:  

Martin Klepárník, Michaela Prokopová, Gabriela Jílková, Hana Dalíková, Veronika Švandová, Ivan 

Šrek, Lenka Brennan, Andrea Šafránková, Petr Bednář, Vladimír Žitný, Jan Stodola, Petra Jílková, 

Zdeňka Prchlíková, Lucie Felcmanová, Pavla Pelikánová, David Sršeň, Olga Kosíková 

Pedagogové: David Šafář, Olga Kotvová, Michael Dvořák, Ilona Nováková, Jana Kadeřábková, 

Stanislav Nožka 

Program: 

1)úvod, přivítání 

2) Hospodaření spolku za rok 2021 (viz příloha) 

3) Volba nového vedení spolku - předseda, místopředseda a hospodář 

Novým předsedou spolku byl zvolen pan Vladimír Žitný: 17 PRO, 0 PROTI, 0 ZDRŽEL SE 

Novou místopředsedkyní spolku byla zvolena paní Petra Jílková: 17 PRO, 0 PROTI, 0 ZDRŽEL SE 

Novou hospodářkou spolku byla zvolena paní Lenka Brennan: 17 PRO, 0 PROTI, 0 ZDRŽEL SE 

 

4) příspěvky na školní rok 2022/2023 – stanovena doporučená částka 150 Kč na žáka a školní rok (na 

dalšího sourozence pak 100 Kč) 

5) plán na rok 2023 – bude realizován novým vedením spolku, budou podány žádosti o dotace na rok 

2023 – město Polička 

6) diskuze – předání podkladů a dalších dokumentů novému vedení spolku a pro webové stránky 

školy proběhne do konce listopadu 2022 

 

 

Zapsal: Martin Klepárník 
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Občanské sdružení přátel Základní školy Na Lukách Polička 

Zápis ze schůze ze dne   13.5.2015 

Přítomni: 
Předseda spolku:  Mgr. Martin Klepárník PhD.       
Místopředseda spolku:   Miroslav Jirek  
Hospodář spolku:    Jana Andrlová      
Členové  výboru:   Hana Fialová 
    František Varga 
    Ing. Marie Kučerová 
    Mgr. Eduard Střílek  
 
 
Výbor se zabýval : 
 
1) Motivačním dopisem pro rodiče 
2) Hospodařením občanského sdružení 
3) Možnostmi získávání sponzorů 
 
Usnesení : 
 
1. Předseda upraví dopis do 18.5.2015. Škola dopis doručí rodičům a vyvěsí na nástěnce. 
2. Hospodaření s financemi spolku zveřejnit na stránkách školy. 
     
 
 
Další schůzka výboru  bude   28.5.2015  v ředitelně školy. 
 
 
Zapsal :    E. Střílek  
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Občanské sdružení přátel Základní školy Na Lukách Polička 

Zápis ze schůze ze dne   29.4.2015 

Přítomni: 
Předseda spolku:  Mgr. Martin Klepárník PhD.       
Členové  výboru:   Hana Fialová 
    František Varga 
    Ing. Marie Kučerová 
    Mgr. Eduard Střílek  
Omluveni: 
Místopředseda spolku:   Miroslav Jirek - 
Hospodář spolku:    Jana Andrlová  
 
Výbor se zabýval : 
 
1) Změnou názvu občanského sdružení dle znění Nového občanského zákoníku( NOZ) 
2) Stanovami  Spolku přátel základní školy Na lukách Polička 
3) Doručením stanov spolku rejstříkovému soudu k založení do sbírky listin( § 3041 odst.2 NOZ) 
4) Změnou podpisových vzorů u Era Československá obchodní banka  a.s., na nového předsedu a       
     hospodáře spolku. 
5) Hospodařením občanského sdružení 
6) Informovanosti rodičů o záměrech spolku a získání rodičů pro budoucí aktivity spolku 
 
Usnesení : 
 
1. Rada rodičů schválila změnu názvu občanského sdružení. 
    Nový název právnické osoby je :  Spolek přátel základní školy Na Lukách Polička. 
2. Rada rodičů schválila stanovy   Spolku přátel základní školy Na Lukách Polička. 
3. Doručením stanov spolku rejstříkovému soudu k založení do sbírky listin( § 3041 odst.2 NOZ) byl    
    pověřen : p. Fialová. 
4. Předseda  a hospodář spolku zajistí změnu podpisových vzorů u  Era Československá obchodní    
     banka  a.s.. 
5. Hospodář rozklíčuje hospodaření spolku do 13.5.2015 
6. Předseda zpracuje návrh oslovení rodičů ke spolupráci 13.5.2015 
 
 
Další schůzka výboru  bude   13.5.2015  v ředitelně školy. 
 
 
Zapsal :    E. Střílek  
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Občanské sdružení přátel Základní školy Na Lukách Polička 

Zápis ze schůze ze dne   15.4.2015 

Školní jídelna 15,30 hod. 

Dne 15.4.2015 se sešel výbor občanského sdružení  a noví zástupci rodičů  a zaměstnanců školy za 
účelem ustavení  nového výboru sdružení(spolku). 
Po úvodním seznámení s problematikou občanského sdružení proběhla volba nového výboru 
sdružení(spolku): 
Z přítomných rodičů, zákonných zástupců žáků a zaměstnanců školy, byl volbou ustaven  výbor 
sdružení( spolku). 
 
Funkce       Jméno     
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Předseda spolku:  Mgr. Martin Klepárník PhD.       
Místopředseda spolku:   Miroslav Jirek    
Hospodář spolku:    Jana Andrlová      
Členové  výboru:   Hana Fialová 
    František Varga 
    Ing. Marie Kučerová 
    Mgr. Eduard Střílek 
 
Nový výbor má celkem  7    členů 
 
Nově  zvolený výbor byl informován o nutnosti provedení změn souvisejících s Novým občanským 
zákoníkem. 
Předseda navrhl výboru  seznámit se s návrhem stanov spolku.  
Další schůze výboru bude dne 29.4.2015 v 16,00 hod. v ředitelně školy.  Cílem bude, stanovit  termíny 
změn přechodu sdružení ve spolek v souvislosti s novým občanským zákoníkem, návrh možných 
aktivit  a seznámení  se s hospodařením sdružení. 
 
Zapsal :     Eduard Střílek 
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Zápis z 4. schůzky výboru Občanského sdružení  

školy Na Lukách Polička konané 12.11.2008 

 

Přítomni: Petr Hanák, Dvořáková Štěpánka, Grubhofferová Kateřina, Doležal 

Aleš, Melezínek Milan, Šafářová Markéta,  Andrlová Jana, Plecháček Štěpán, 

Střílek Eduard 

 

1. Informace o finanční situaci sdružení a pokladní zpráva (J. Andrlová). 

členové výboru vzali na vědomí. 

 

2. Schválení Pravidel pro poskytování finančních příspěvků  - viz příloha 

členové výboru schválili jednomyslně. 

 

3. Schválení způsobu financování školních výletů. Při cestování objednaným 

autobusem není zúčastněný pedagog zahrnut do počtu účastníků. 

V případě cestování vlakem zůstává povinnost pedagoga vypsání 

cestovního příkazu. 

členové výboru schválili jednomyslně 

 

4. Diskuze – možnosti poskytování příspěvku pro žáky ze sociálně slabých 

rodin na akce pořádané školou. Lze využít dávek sociální péče (informace 

na sociálním odboru MěÚ). 

Zapsala: 

M. Šafářová 
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Zápis z 3. mimořádné schůzky výboru Občanského sdružení  

školy Na Lukách Polička konané 12.3.2008 

Přítomni: Petr Hanák, Hana Jirušová, Doležal Aleš, Melezínek Milan, Šafářová 

Markéta,  

                 Andrlová Jana, Střílek Eduard 

 

1. Sdružení schválilo žádosti, které se budou podávat do grantového řízení 

Města Poličky. Jedná se o tyto projekty: 

Sportovně turistický kurz – výše žádosti 15.000,- Kč 

Keramika – žádost o příspěvek na materiál 22.000,- Kč 

Projekt rušné přestávky – výše žádosti 20.000,- Kč 

 

2. Sdružení schválilo drobné výdaje na akce pořádané školou – odměny pro 

žáky apod. 

 

Zapsala: 

M. Šafářová 
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Zápis z 2. schůzky výboru Občanského sdružení přátel  

školy Na Lukách Polička konané 16.1.2008 

 

Přítomni: Grubhofferová Kateřina, Doležal Aleš, Melezínek Milan, Šafářová 

Markéta,  

                 Andrlová Jana, Střílek Eduard 

 

Zápis z jednání a úkoly z něho vyplývající: 

1) Byl dohodnut způsob informování ohledně schůzek výboru tak, aby 

nedocházelo k nedorozuměním a všichni členové se o setkání včas 

dozvěděli                      (zodpovídá M. Šafářová) 

2) Občanské sdružení  je třeba zaregistrovat na finančním úřadě, 

problematika vedení o.s. z hlediska ekonomického bude konzultována 

s p. Zrůstem.  

K registraci je třeba zajistit podpisy předsedy sdružení (zodpovídá J. 

Andrlová) 

3) Je nutné založit nový účet u GE Money Bank, zřídit nové podpisové vzory 

– předsedy sdružení P. Hanáka a pokladní J. Andrlové (zodpovídá J. 

Andrlová) 

4) Na nový účet se převedou finanční prostředky z účtu SRPŠ, z pokladny a 

z fondu 1. stupně (za sběr papíru, bylin a kůry ) -  nejdéle do konce února  

(zodpovídá J. Andrlová, E. Střílek). Vedení účetnictví zajistí J. Andrlová 

5) Je třeba zajistit, aby rodiče všech žáků školy znali svého zástupce ve 

výboru sdružení. Na něho se mohou obracet s nápady či připomínkami.  

Kontakty na zástupce třídy ve výboru sdružení budou uvedeny 

v žákovských knížkách žáků (zodpovídá E. Střílek).  

Další schůzka sdružení je naplánovaná na 9.4.2008 v 15 hodin ve sborovně 

školy. 

           Zapsala: 

M. Šafářová 
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Zápis ze schůzky číslo 1 

Dne 29.11.2007 se sešla skupinka rodičů zastupujících jednotlivé třídy školy, za 

účelem ustavení nového výboru sdružení. 

Ředitel školy Eduard Střílek a před volbou nového výboru sdružení, také 

zmocněnec oprávněný jednat jménem přípravného výboru občanského 

sdružení, přítomným vysvětlil nejzávažnější důvody pro založení sdružení. 

Hlavními důvody byla praktická neexistence rodičovského sdružení ( SRPŠ) 

v minulém období. O penězích vybraných od rodičů , vždy na podzim každého 

roku, rozhodoval ředitel školy s vedením Rady školy, kterým to však 

kompetenčně nenáleželo. Škola dále potřebovala získávat finanční prostředky 

na mimoškolní činnost ( zahraniční zájezdy, kroužky … ) od Města Poličky, ale 

protože chybělo identifikační číslo ( IČO) SRPŠ tak to také nebylo možné. Ve 

škole se pořádají akce, jako např. zimní sportovní kurz pro žáky 5. ročníků, na 

které je možné získávat finanční prostředky prostřednictvím vypisovaných 

grantů Pardubického kraje. Prostředky lze čerpat pouze prostřednictvím 

občanského sdružení.  

Z přítomných rodičů byl volbou ustaven první výbor sdružení a revizní komise: 

Třída Jméno Funkce 

8.A Petr Hanák předseda sdružení 

6.B Štěpán Plecháček místopředseda sdružení 

4. Markéta Šafářová jednatel sdružení 

3., 

6.B 
Jana Andrlová pokladníék sdružení 

5.B Štěpánka Dvořáková členka výboru 

8.A Marcela Niklová členka výboru 



11 

 

7.B 
Jana Franková, předseda revizní 

komise 
členka výboru 

5.A Hana Jirušová 
členka výboru, členka revizní 

komise 

1. Jindřich Andrlík člen výboru, člen revizní komise 

2. Kateřina Grubhofferová členka výboru 

3.A Aleš Doležal člen výboru 

3.B Milan Melezínek člen výboru 

7.A Jana Štěpánková členka výboru 

 

Nově zvolený výbor se zabýval otázkou výše členského příspěvku v příštím roce. 

Výši zatím nestanovil. Výši členského příspěvku stanovuje valná hromada. 

Výbor dále požádal ředitele školy o zapsání důvěrníků třídy ( zástupci tříd ve 

výboru sdružení) do žákovské knížky a zajistit v co nejkratším termínu změnu 

podpisových vzorů u české spořitelny na nového předsedu a pokladníka 

sdružení. Další schůzka výboru bude 16.1.2008 od 15,00 hod. ve sborovně 

školy. 

Zapsal E. Střílek  


